
 

Zápisnica č.7 

zo zasadnutia Mestského výboru č. 8, konaného na Radnici v Spišskej  Novej Vsi ,    

Radničné námestie č.7, v malej zasadačke dňa 14.12.2023 od 14,30 hod. do 15,30 hod. 

           

Prítomní:  Ing. Jozef Gonda -  predseda                Neprítomní :  Ing. Lukáš Lesňák 

                 Peter Hadidom                                                         Ing. Branislav Rusiňák                                                                                   

                  Mgr. Monika Tkáčová                                            Mgr. Marek Baláž    

                 RNDr. Ladislav Ruttkay                                          Lukáš Goduš   

                 MUDr. Alena Pekarčíková 

                  

                 Ing. Jana Valkošáková 

                 (gestor a zapisovateľka)   

 

Ing.Jozef Gonda, privítal prítomných, oboznámil ich s programom zasadnutia. 

 

Program: 

1. Vyhodnotenie Plánu hlavných úloh na rok 2023  

2. Schválenie Plánu hlavných úloh na rok 2024 

3. Vyhodnotenie plnenia požiadaviek MsV č.8  

4. Rôzne 

 

K bodu 1,2: 

         Predseda MsV vyhodnotil stav plnenia Plánu hlavných úloh na rok 2023.  Úlohy, ktoré neboli 

splnené v tomto roku prechádzajú do Plánu hlavných úloh na rok 2024.  Jedná sa o tieto 

úlohy:  

1. Majetkoprávne vysporiadať pozemky na Námestí SNP za účelom prípravy stavby 

a príslušných povolení budúcej stavby spevnenia existujúcich komunikácii (peších aj 

vozidlových) na Námestí SNP s využitím dispozičného riešenia podľa alternatívy č.1 

2. Rozšíriť parkovacie miesta na Gorazdovej ulici a Koceľovej ulici vytvorením nových 

parkovacích miest s nasledovnou prioritou, t.j. spracovať projektovú dokumentáciu 

3. Postupne zrealizovať rekonštrukciu chodníkov na Koceľovej ulici – II.etapu v takom 

rozsahu ako na Gorazdovej ul. v predchádzajúcom období.  

4. Od Hviezdoslavovej ulice smerom k predajni FRESH na Gorazdovej ul. (okolo garáží) 

opraviť prechodovú komunikáciu. 

5. Opraviť chodník na Levočskej ulici ku Kinu Tatry (oproti CVČ) 

6. Zrealizovať nové DI na mieste pôvodného DI pri OC Lidl (pri Panoráme)  

 

Ing.Gonda navrhol členom výboru, aby do januárového zasadnutia predložili ešte aj ďalšie 

požiadavky, ktoré môžeme zahrnúť do hlavných úloh MsV č.8  na rok 2024. 

 

K bodu 3 : 

 

K ďalším úlohám z prechádzajúceho obdobia :  

 Priestor - vnútorný dvor medzi bývalým ZIO barom a kinom TATRY (zadný trakt 

Gorazdovej ulice) je stále plný vody, ktorá zateká zo striech garáží, detské ihrisko je 



plné vody. Ihrisko pre deti je často plné mlák a blata – zarovnať plochu, vysypať 

štrkom alebo nájsť iné riešenie. 

          Odpoveďou bolo, že na danom mieste sa nemôže vykopať zádržná jama. Ing.Gonda      

          navrhol, aby sa vykopali 2 menšie, plytšie jamy.(por.č. úlohy 222) 

 

 Možnosť rekonštrukcie, či nového  detského ihriska pri OC LIDL ( pri Panorama, 

Medza 6). Táto úloha bola navrhnutá riešiť napr. cez projekty LIDL  (hlasovaním 

obyvateľov mesta).(por.č.úlohy 235) 

 

K bodu 4: 

Predseda Ing.Jozef Gonda predložil členom MsV aj materiál, ktorý spracovali pracovníci 

OVaD a ktorý sa týkal analýzy stavu chodníkov a ciest v meste Spišská Nová Ves . Z tabuľky 

vyplýva, že pre MsV č. 8 je potrebná z celkovej dĺžky chodníkov  34%  je potrebné 

rekonštruovať a z ciest si rekonštrukciu vyžaduje až 53% z celkového rozsahu. Pre mesto je to 

dobrý nástroj na dlhodobé plánovanie opráv a údržby komunikácií.  

 

Ing.Gonda navrhol na jar výdajzdové rokovanie MsV č.8. Členovia MsV súhlasili s týmto 

návrhom. 

Na záver zasadnutia MsV Ing.Gonda vyhodnotil aj dochádzku jednotlivých členov výboru. 

Bolo konštatované, že Ing. Lukáš Lesňák sa nezúčastňuje zasadnutí, a bolo by vhodné ho 

nahradiť iným členom.  

 

 

Zapísala: Ing.Jana Valkošáková 

 

                                                                                    Ing.Jozef Gonda 

                                                                                   Predseda MsV č.8 

   

 

  
Úlohy:  

1. Priestor - vnútorný dvor medzi bývalým ZIO barom a kinom TATRY (zadný trakt    

Gorazdovej ulice) je stále plný vody, ktorá zateká zo striech garáží, ihrisko je plné 

vody. (por.č.úlohy 222) Prehodnotiť možnosť výkopu 2 plytkých jám.  


